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PROTOKÓŁ NR 0012.4.6.2023 

z posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa Publicznego 
 i Samorządu Terytorialnego  

w dniu 13 czerwca 2023r. 
 
 
Miejsce posiedzenia:  Urząd Miasta Jastrzębie-Zdrój,  sala nr 130 A.   
Czas posiedzenia Komisji: 12.00 – 12:45 
 
W   posiedzeniu   uczestniczyli   członkowie   Komisji  oraz  zaproszeni  goście,  
zgodnie  z załączonymi listami obecności.  
 
 
Porządek obrad: 
 

 
 
1. Otwarcie posiedzenia. 

 
2. Przyjęcie porządku obrad. 

 
3. Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2023 rok 
 

4. Wolne głosy i wnioski . 
 

5. Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16 maja 2023r. 
 

6. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
 
 
 
Ad.1.  
Otwarcie posiedzenia, przyjęcie porządku obrad. 
 
Otwarcia posiedzenia Komisji dokonał Tadeusz Markiewicz – Przewodniczący 
Komisji Bezpieczeństwa Publicznego i Samorządu Terytorialnego  
 
Przywitał przybyłych na posiedzenie członków Komisji oraz zaproszonych gości.  
 
Ad.2.  
Przyjęcie porządku obrad. 
 
Porządek obrad przyjęto jednogłośnie. 
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Ad.3. 
Sprawy bieżące: 
 

 Projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały budżetowej Miasta Jastrzębie-
Zdrój na 2023 rok 

 
Projekt uchwały uzasadnił Skarbnik Miasta – Dariusz Holesz. 
 
Komisja zaopiniowała pozytywnie przedstawiony projekt uchwały. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 3 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 
Ad.4. 
Wolne głosy i wnioski. 
 
W wyniku dyskusji radni sformułowali następujące wnioski do Budżetu Miasta na 
2024r.: 
 

1) Zakup pojazdów dla Straży Miejskiej. 
Stanowisko przyjęto głosami: za– 3 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–1.  

 
2) Rozbudowa i modernizacja monitoringu wizyjnego. 

Stanowisko przyjęto głosami: za– 4 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–0.  
 

3) Zwiększenie kwoty przeznaczonej na dotację dla Ochotniczych Straży 
Pożarnych. 

Stanowisko przyjęto głosami: za– 2 , przeciw– 0 , wstrzymujących się–2.  
 
Przewodniczący Tadeusz Markiewicz poruszył temat pojazdów, które nieużywane 
stoją na parkingach miejskich na Osiedlu Chrobrego oraz na terenie całego 
miasta. Nadmienił, iż Dzielnicowa Straży Miejskiej na Osiedlu Chrobrego 
wykazuje dużą aktywność w działaniach na rzecz rozwiązywania tych problemów.  
 
Komendant Straży Miejskiej Grzegorz Osóbka przybliżył przepisy prawne w tym 
zakresie.  
 
Ad.5. 
Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 16 maja 2023r. 
 
Protokół przyjęto jednogłośnie. 
 
Ad.6. 
Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący Komisji Tadeusz Markiewicz podziękował wszystkim za przybycie 
po czym zakończył posiedzenie. 
 
      Protokołowała  

Agnieszka Bąk                  Przewodniczący Komisji 
Bezpieczeństwa Publicznego 
 i Samorządu Terytorialnego  

 
Tadeusz Markiewicz 


